

卫理公会以萨迦守望者 27/1/2022 - 02/02/2022

正月第五个星期的祷告事项

1) 国家之祷:

-祷告, 为柔佛闪电解散国会祷告。祷告, 柔佛选民选出合神心意的领导者, 带领柔佛突飞猛进, 带动柔州经济。

-最新的贪污印象指数显示, 马来西亚只得了 48 分, 排名第 62 名。祷告, 大马政府机构及私人界公司能合力挽回国家, 协力抗拒贪污文化, 塑造健康的风气。

2) 新年之祷:

-祷告, 新年来临, 华人欢庆之余不忘防疫, 严格遵守, 不成为防疫的破口。

-祷告, 新年来临, 家庭团聚, 分享疫情之下的恩典, 彼此守望, 彼此同心共走 2022 年的岁月。

3) 教会之祷:

-祷告, 2022 年的卫理教会持续守住敬虔之功, 带动信徒认识真神, 带领众人归神。

-祷告, 2022 年的卫理教会不忘守住怜悯之功, 看重社会需要, 关爱, 怜悯困苦者。

4) 个人之祷:

-祷告, 你我的生命在疫情的洗礼下, 更加坚定不移, 不放弃基督耶稣所给予的救恩。

-祷告, 你我的见证在疫情的洗礼下, 活现在人群中, 乐于服事他人, 使人看见耶稣基督

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 27/1/2022 - 02/02/2022

Prayer Items for 5th week of January

1) Pray for Nation:

-Pray for Johor as they have dissolved the previous assembly. Pray that the voters of Johor will vote for leaders who are after God's own heart, and will lead Johor and drive the economy of Johor forward.

- The latest Corruption Perceptions Index shows that Malaysia is ranked 62nd with a score of 48/100. Pray that Malaysian government agencies and private sector companies can work together to restore the reputation of the country; work together to resist corruption; and create a healthy socioeconomic environment for Malaysia.

2) Pray for the Lunar New Year:

-Pray for the coming Lunar New Year: Pray that those celebrating will follow strictly and practice social distancing and good hygiene.

- Pray that as families reunite this Lunar New Year, they will: remember and share the grace that they have received throughout the pandemic; take care of each other; and journey through 2022 together.

3) Pray for Church:

-Pray for the Methodist Church, that in 2022, the church will continue doing works of piety: leading believers to know God more, and leading people to God.

- Pray for the Methodist Church, that in 2022, the church will continue doing works of mercy: to focus on social needs and to meet those needs, and to show mercy to the needy.

4) Pray for Personal needs:

-Pray that as we continue to live through this time of pandemic, that we remain firm, and do not give up on the salvation given by Christ Jesus.

-Pray that we can be a testimony to others during this time of pandemic, to stand out in the crowd, to be willing to serve others, and to show others the image of Jesus Christ.

Pengawal Isakhar Methodist 27/1/2022 - 02/02/2022

Doa minggu kelima Januari

1) Doa untuk negara:

- Berdoa untuk Johor membubarkan Parlimen.
- Doakan agar pengundi Johor memilih pemimpin yang memuaskan hati Allah dan akan memimpin Johor, memajukan ekonomi Johor.
- Indeks Persepsi Rasuah terkini menunjukkan Malaysia berada di kedudukan ke-62 dengan markah 48. Berdoa agar kerajaan Malaysia dan syarikat swasta dapat bekerjasama untuk memulihkan negara, bekerjasama untuk menentang budaya rasuah.

2) Doa untuk Tahun Baru Cina:

- Berdoa, apabila Tahun Baru tiba, jangan lupa untuk mencegah wabak semasa Tahun Baru Cina, dan mematuhi dengan ketat, supaya tidak menjadi pelanggaran pencegahan wabak.
- Doa, tahun baru akan datang, pertemuan keluarga, berkongsi rahmat, memerhati satu sama lain, dan berjalan melalui tahun 2022 bersama-sama antara satu sama lain.

3) Doa untuk gereja:

- Berdoa, Gereja Methodist pada tahun 2022 akan terus mengekalkan kesalehannya, mendorong orang percaya untuk mengenali Tuhan, dan memimpin orang untuk kembali kepada Tuhan.
- Berdoa, Gereja Methodist pada tahun 2022 tidak akan lupa untuk menghargai keperluan sosial, menjaga, dan menunjukkan belas kasihan kepada yang memerlukan.

4) Doa untuk diri:

- Berdoa agar di bawah wabak, kita akan menjadi lebih teguh dan tidak akan lupa penyelamat yang diberikan oleh Kristus Yesus.
- Berdoa, kesaksian kita dapat sebar dalam sekitar kita, bersedia untuk melayani orang lain, dan biarkan orang melihat Yesus Kristus.